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Inleiding 

Ik schrok me rot toen ik bij de informatienota’s die wij als raad van de gemeente krijgen het 

gebiedsplan Wieringermeer aantrof.  

Dat er veel gebeurt in de Wieringermeer en dat we daar niet altijd blij mee zijn is een 

understatement. Voorbeelden zijn de Ambtenaar en de Vuilstort. Maar nu is er een gebiedsplan 

Wieringermeer gepresenteerd waar de honden geen brood van lusten en dan vooral het feit dat er 

helemaal geen overleg met Medemblik is geweest. 

 

“Het gebiedsplan Wieringermeer is een uitwerking en aanvulling op de Omgevingsvisie ‘Ruimte voor 

elkaar’ van de Gemeente Hollands Kroon. Daarnaast past het gebiedsplan binnen de provinciale 

Omgevingsvisie Noord-Holland 2050, de Provinciale Ruimtelijke Verordening (PRV), de Leidraad  

landschap en cultuurhistorie en het Waterprogramma 2016-2021 van Hoogheemraadschap Hollands  

Noorderkwartier.” 

Zo staat het in de stukken en als je met name kijkt naar een tekeningetje van een zoekgebied dat 

echt tot naast de Lely strekt slaat de schrik je om het hart. 

Ik weet wel dat dit nog maar een plan is en dat West-Friesland een zienswijze heeft ingediend, 

maar zo ga je toch niet met elkaar om? 

 

1.  Hoe lang bent u al bekend met het gebiedsplan Wieringermeer? 

antwoord  Op 2 april hebben we kennis genomen van de terinzagelegging door de gemeente 

Hollands Kroon van het ontwerpgebiedsplan. 

2. Hoe is dit plan tot u gekomen? 

Antwoord Via onze ambtelijke organisatie . 



 

 

3. Onlangs heeft u nog een overleg(?) met de gemeente Hollands Kroon gehad, ging dat 

ook hierover en wat was uw opstelling in deze? 

Antwoord Op 3 april heeft overleg plaatsgevonden met leden van het college Hollands Kroon. 

Daarbij hebben wij ons kritisch uitgelaten over de ingezette koers in het gebiedsplan en 

hen aangesproken op het gebrek aan afstemming op dit punt met de regio en ons als 

buurgemeente. Daarbij is ook aangegeven dat wij een zienswijze op het 

ontwerpgebiedsplan zullen indienen. 

 

4. Hoe is de Westfriese zienswijze, als reactie op dit plan, tot stand gekomen? 

Antwoord Gemeente Medemblik heeft hierin het voortouw genomen en een concept-zienswijze 

gemaakt die vervolgens door de gemeente Hoorn - na afstemming met de 

regiogemeenten - is ingediend bij de gemeente Hollands Kroon. 

 

5. Waarom stelt u nu pas de gemeenteraad en anderen op de hoogte van de inhoud van dit 

plan, nu de termijn om zienswijzen in te dienen verstreken is en de inwoners en de raad 

daar dus geen invloed op hebben gehad en ook geen persoonlijke zienswijze konden 

indienen? 

 

Antwoord De commissie Ruimte heeft via de actieve informatie op 4 april jl. kennis kunnen nemen 

van de terinzagelegging van het ontwerpgebiedsplan. Het is primair de taak van de 

gemeente Hollands Kroon om hun publicaties voldoende kenbaar te maken. 

 

6. Ligt er ook een verantwoordelijkheid bij de provincie en het Hoogheemraadschap om 

hierin overleg te plegen met Medemblik? Bent u ook niet door de provincie 

geïnformeerd? 

 

Antwoord De provincie en het Hoogheemraadschap hadden dat kunnen doen, maar de 

communicatie is primair een taak van de gemeente Hollands Kroon. Gemeente 

Medemblik is niet door de provincie of het Hoogheemraadschap geïnformeerd. 

 

 


